
杰森公司简介

佛山市杰森自动化设备有限公司位于中国机械中心----佛山南海市，只需要 30 分钟到广州

和 2 小时到深圳/香港。杰森自动化是一家综合性的现代化公司，集研究，制造和销售于一体。它是旋转

包装机，立式粉末/颗粒/液体包装机，螺丝包装机，自动进料线，流动包装机及配套设施的领先制造商，

已成功开发了 80 多种包装机及相关设备，其中大多数已通过 CE 认证与欧洲标准。 杰森机械广泛应用于

世界各地，如食品/工业食品，药品，酒店用品，一次性用品，橡胶制品，日用电器，五金配件，体育用

品，玩具等。英国，法国，俄罗斯，伊拉克，美国，马来西亚，南非，新加坡，加拿大，澳大利亚，阿

尔及利亚，印度，泰国等 30 个国家和他们评价。

杰森公司简介

Foshan Jason packaging Machinery Co., Ltd. is located in China Machinery Center----
Foshan Nanhai city, only takes 30 minutes to Guangzhou and 2 hours to
Shenzhen/Hongkong. Jason pack is a comprehensive modern company integrating
research , manufacturing and sale. It is a leading manufacturer of Rotary Packaging
machine, Vertical Powder/Granule/Liquid Packaging machine, Screw packing machine,
Automatic Feeding Line, flowing packing machine and supporting facilities, which has
successfully developed more than 80 kinds of packaging machines and related
equipment and most of them has passed the CE Certification with European
Standard. Jason Machine has widely applied for different fields throughout the world,
such as food/industrial food, medicines, hotel supplies, disposable goods, rubber
goods, daily appliances, hardware fittings, sporting goods, toys etc.

Jason packaging machine has covered more than 30 countries such as British, France,
Russia, Iraq, America, Malaysia, South-Africa, Singapore, Canada, Australia, Algeria,
India, Thailand and so on and appraised by them.
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